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Tekst e-mail aan gedeputeerden Straat en Pennarts 
 
Van: Buren van de Zuilense Ring [burenvandezuilensering@gmail.com] 
Onderwerp: Reactie n.a.v. ontvangen informatie over de rapportages van de onderzoeken naar 

de leefbaarheid, luchtkwaliteit en geluidsoverlast langs de Zuilense Ring 
Datum: 20 september 2018 
 
 
Geachte mevrouw Pennarts en heer Straat,  
  
In aansluiting op ons telefoongesprek van 14 september jl. en de mail van mevrouw Kreuger van 17 
september jl. berichten wij u als volgt.  
  
Kennelijk zullen de rapportages van de onderzoeken naar de leefbaarheid, luchtkwaliteit en 
geluidsoverlast langs de Zuilense Ring voor en na afronding van de projecten DDI en NRU binnenkort 
gereed zijn en zullen wij pas afschriften daarvan ontvangen na de definitieve vaststelling van deze 
rapportages door GS.  
  
In de Motie Gezonde Leefomgeving voor bewoners langs de Zuilense Ring, zoals aangenomen in 
Provinciale Staten van 6 november 2017, wordt Gedeputeerde Staten opdragen de bewonersgroep 
Buren van de Zuilense Ring proactief te betrekken bij de uit te voeren onderzoeken naar de effecten 
van de aanpassingen van de N230 op gezondheid, lucht en geluid en de verkenning van de mogelijk 
te nemen maatregelen, alsmede ons hierover te informeren.  
  
Zoals in de motie staat beschreven en waar wij op basis van de gesprekken met de gedeputeerden 
mevrouw Pennarts en de heer  Straat vanuit mochten gaan, zouden wij als Buren van de Zuilense 
Ring - net als de gemeente Stichtse Vecht – als volwaardige (gespreks)partners en belanghebbenden 
proactief betrokken worden bij de uit te voeren onderzoeken, de daarvoor te gebruiken input en de 
conceptresultaten daarvan, zodat wij daarin ook van meet af aan onze inbreng zouden kunnen 
hebben en niet achteraf voor voldongen feiten zouden komen te staan.  
  
Thans zijn echter de onderzoeken, zoals ze zijn uitgevoerd op basis van voor ons onbekende 
gegevens, uitgangspunten en criteria voor ons een totale ‘black box’. Zo weten wij bijvoorbeeld niet 
- welke verkeersgegevens zijn gebruikt als basis voor het onderzoek naar de huidige 
verkeersbelasting 
- welke cijfers zijn gebruikt voor het onderzoeken van de verkeersbelasting zoals te verwachten na 
autonome groei en na voltooiing van de twee projecten DDI en NRU,  
- welke jaren tot referentiejaren worden genomen en  
- of en zo ja, welke compenserende maatregelen zijn onderzocht.  
  
Na vaststelling van de onderzoeksrapporten door Gedeputeerde Staten zullen Gedeputeerde Staten 
– zoals wij uit het e-mailbericht van mevrouw Kreuger van 17 september jl.  en het daaraan 
voorafgaande telefoongesprek hebben begrepen - kennelijk ook al direct hun voorkeur(en) voor de 
eventueel te nemen compenserende maatregelen kunnen uitspreken en in de publiciteit brengen. 
Ook bij de totstandkoming van deze mogelijke keuzes en beslissingen door Gedeputeerde Staten zijn 
wij als Buren van de Zuilense Ring - net zo min als de gemeente Stichtse Vecht – dan totaal niet 
vooraf betrokken en gehoord. Weliswaar hebben eerder dit jaar twee informatieve besprekingen 
plaatsgevonden, maar daarna zijn we niet verder betrokken geweest bij (de uitvoering van) het 
concrete en effectieve onderzoek naar de situatie langs de Zuilense Ring als zodanig en als bedoeld in 
de motie.   
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Tegen de hierboven beschreven gang van zaken maken wij reeds nu al bezwaar. Deze handelwijze 
strookt niet met de inhoud, het doel en de strekking van de motie, noch met de aan ons gedane 
beloften en toezeggingen van de gelopen periode, zoals ook verwoord in de motie.  
  
Wij betreuren deze gang van zaken, die - zoals gezegd - afwijkt van de gedane toezeggingen en de 
aangenomen motie en zien uw reactie dan ook graag tegemoet.  
  
 
Met vriendelijke groeten 
  

 
 
Namens Buren van de Zuilense Ring 
  
Marianne de Gier 
Voorzitter 
 




